
1 

 

Protokół nr 9/11 

z posiedzenia Komisji Planu i Budżetu  

w dniu 24 października 2011 roku 

 

Posiedzenie odbyło się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Krośnie Odrzańskim, 

ul. Piastów 10b i rozpoczęło się o godzinie 1400. W posiedzeniu uczestniczyli – wg 

załączonej listy obecności. Posiedzenie komisji prowadził Przewodniczący Kazimierz 

Barczuk. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Informacja dotycząca funkcjonowania Powiatowego Urzędu Pracy  w Krośnie 

Odrzańskim.  

2. Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Powiatu. 

3. Sprawy różne. 

 

Przewodniczący zaproponował zmianę porządku obrad, zaproponował aby w 

pierwszej kolejności omówić uchwały ze względu na posiedzenie Zarządu, które 

rozpocznie się o godz. 14.20. W posiedzeniu muszą uczestniczyć osoby referujące 

uchwały. 

 

Proponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.2 

Skarbnik Powiatu Ewa Obara omówiła następujące projekty uchwał: 

 w sprawie zmiany budżetu i w budżecie powiatu na rok 2011. 

 

M. Glaz zapytał, dlaczego zaplanowano tak mało środków finansowych na 

wynagrodzenia w Domu Pomocy Społecznej? 

 

E. Obara wyjaśniła, że środki zwiększa się ze względu na liczne zwolnienia lekarskie, 

które planowano na podstawie ubiegłorocznego zostawienia. Niedoszacowano 

nagród jubileuszowych oraz nie zaplanowano wynagrodzenia dla osób 

zatrudnionych w marcu br. 

 

M. Glaz podkreślił, ze świadczy to tylko o bałaganie w tej jednostce. Nie wyobrażam 

sobie, że każdy kierownik jednostki może tak niedoszacowywać budżetu. 

 

E. Obara podkreśliła, że DPS to specyficzna jednostka, która ma dodatkowe 

dochody. W roku bieżącym tylko o 80.000 złotych zwiększył się dochód Domu, teraz 

musimy dofinansować.  

 

M. Glaz zapytał, czy zostały już przekazana do budżetu środki w wysokości 10 mln 

złotych? 
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E. Obara wyjaśniła, że na czwartkowym posiedzeniu Zarządu Powiatu podjęto 

uchwałę wprowadzającą te środki do budżetu. Obecnie mamy podpisaną umowę. 

 

M. Glaz zapytał o środki zapisane na zakup usług zdrowotnych. 

 

E. Obara wyjaśniła, że są to środki zabezpieczone na zakup szczepionek przeciwko 

HPV.  

 

M. Glaz podkreślił, ze nie wiemy co będzie ze szpitalem a będziemy inwestować 

środki w dwa budynki. Miała być zwołana specjalna sesja, a my nadal nie 

rozmawiamy.  

 

J. Pawlik podkreśliła, ze zaplanowane inwestycje, zostały zaplanowane na 

budynkach, które będą funkcjonowały bez względu na dalsze działania Spółki. 

 

M. Glaz podkreślił, że warto byłoby aby Rada była informowana o takim stanie 

rzeczy. To Rada Powiatu podejmuje uchwałę budżetową, a nie Zarząd. Nie można 

przedkładać radnym informacji na ostatnią chwilę. 

 

K. Barczuk podkreślił, że sesja nadzwyczajna będzie zwołana. Musimy jednak 

odczekać, aby zostały zachowane terminy określone przez NFZ.  

 

Przewodniczący Komisji poprosił o zaopiniowanie przedstawionego projektu 

uchwały.  

 

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt przedstawionej 

uchwały. 

 

 w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Krośnieńskiego na lata 2011-2019. 

 

Przewodniczący Komisji poprosił o zaopiniowanie przedstawionego projektu 

uchwały.  

 

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt przedstawionej 

uchwały (przy jednym głosie wstrzymującym). 

 

Wicestarosta Janina Pawlik przedstawiła projekt uchwały w sprawie powierzenia 

Gminie Bytnica prowadzenia na podstawie porozumienia, zadań publicznych w 

zakresie zimowego utrzymania dróg powiatowych na obszarze Gminy Bytnica, w 

okresie od 16 listopada 2011 roku do 15 kwietnia 2014 roku. Poinformowała, że 

umowa zostanie zawarta na kwotę 40.000 złotych. 
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M. Glaz podkreślił, że w projekcie uchwały nie ma zapisu dotyczącego wysokości 

środków przekazywanych na omawiane zadanie. Pani Wicestarosta mówi o tej 

kwocie, ale nie wiemy na podstawie jakich wyliczeń została oszacowana ta kwota. 

To my podejmujemy decyzję. Rada podejmuje decyzję, a Zarząd tylko wykonuje. My 

bierzemy odpowiedzialność pełną za to co robimy.  

 

E. Obara podkreśliła, że na kolejnej sesji podejmowana będzie uchwała w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej.  

 

M. Glaz złożył wniosek formalny o wprowadzenie zapisu do uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej zapisu dotyczącego finansowania 

przedmiotowego zadania.   

 

Przewodniczący Komisji poprosił o zaopiniowanie przedstawionego projektu 

uchwały wraz z uwzględnieniem wniosku radnego M. Glaza.  

 

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt przedstawionej 

uchwały. 

 

Ad. 1 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Krośnie Odrzańskim Bolesława Zamorska-

Puchta przedstawiła informacje dotyczącą funkcjonowania Powiatowego Urzędu 

Pracy  w Krośnie Odrzańskim. 

 

K. Barczuk podkreślił, że część bezrobotnych nie może znaleźć pracy, cześć jednak 

nie chce jej podjąć. Zwrócił uwagę, że PUP boryka się ciągle z małą ilością środków 

finansowych na aktywizację bezrobotnych.  

 

B. Zamorska-Puchta podkreśliła, że jest bardzo duże zainteresowanie stażami. W 

roku bieżącym środków na ten cel jest jednak mniej niż w latach poprzednich. 

Wpływają również wnioski dotyczące utworzenia stanowiska pracy. wymogiem 

otrzymania środków jest utworzenie działalności gospodarczej i utrzymanie jej przez 

co najmniej rok.  

 

D. Anioł podkreśliła, że płace w PUP nie są imponujące, a opinia w społeczeństwie 

jest całkiem inna. Obarcza się pracowników obowiązkami a wypłaty są mizerne. 

 

Ad.3 

K. Barczuk zaproponował wprowadzenie do porządku obrad Rady Powiatu 

uchwały w sprawie diet. Zaproponował zamrożenie diet na obecnym poziomie.  

 

M. Glaz zaproponował, aby to był wniosek wszystkich radnych, a nie tylko Klubu 

radnych.  
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D. Anioł podkreśliła, że w żadnej jednostce nie było podwyżek, a tylko w DPS 

zostały przyznane. Za to odpowiada Zarząd Powiatu. Nie może być, że jedna 

jednostka ma pretensje do drugiej. 

 

K. Barczuk podkreślił, że wszyscy urzędnicy zarabiają bardzo mizerne pensje.  

 

 

 

Na tym posiedzenie zakończono i protokół podpisano. 

 

 

 

 

Protokołował:                 Przewodniczący Komisji  

 

Przemysław Balcerzak                                 Kazimierz Barczuk 

 

 

 


